
Interpellation – Frukost i skolan 

Skolans uppgift är att utbilda våra barn och unga. Oavsett om det är förskola, grundskola 

eller gymnasium ska tiden eleverna spenderar i skolan läggas på det de faktiskt är där för: 

utbildning. Majoritetens förslag att skolan nu ska ta på sig ett uppdrag som i dag helt 

rimligt ligger på de enskilda individerna och vårdnadshavarna är ytterligare ett steg bort 

från den nya inriktning svensk skola behöver. 

De som går på gymnasiet är tillräckligt vuxna för att kunna laga sin egen frukost och att 

familjer själva vet hur man livnär sina barn.  

I ett läge där Gävle kommun står inför långsiktiga utmaningar på välfärdsområdet vill 

majoriteten utöka kommunens välfärdsansvar. I stället för att fokusera på kommunens 

kärnuppgifter gällande skolan så vill man öka både arbetsbördan och kostnaderna för 

skolverksamheten i kommunen. 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till utbildningsnämndens 

ordförande Evelyn Klöverstedt (L): 

- Finns det i dag tecken på att barn kommer undernärda till skolorna i Gävle? 

- Majoriteten talar i sin politiska plattform om evidensbaserat arbete, finns det någon 

forskning bakom majoritetens förslag att ett införande av frukost på skolorna skulle 

ha någon effekt? 

- Finns det i dag en stor efterfrågan på att barnen ska få frukost i skolan betalt av 

skattebetalarna? 

- Hur ska frukosten i skolan finansieras? Vad ska prioriteras bort till förmån för 

detta? 
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